
Indfødsretsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 21. december 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 34
Ministeren bedes oplyse, hvad de aktuelle gennemsnitlige sagsbehandlingsti-
der er for ansøgninger om dansk indfødsret. Der ønskes gennemsnitlige
sagsbehandlingstider for hele ansøgningsprocessen, fra ansøgningen er afle-
veret hos politiet, til ansøgeren modtager afslag på eller tilsagn om indfødsret.
Desuden bedes ministeren oplyse, om han mener, at man som ansøger får
fyldestgørende og klar information om sagsbehandlingstiderne på hjemmesi-
den www.nyidanmark.dk, hvoraf det fremgår, at …”For de ansøgninger, der er
modtaget i ministeriet før den 3. april 2008, må det på nuværende tidspunkt
forventes, at der kan gå op til 8 måneder, før ministeriet påbegynder behand-
lingen af en ansøgning” http://www.nyidanmark.dk/da-dk/spoergs-
maal_og_svar/statsborgerskab/statsborgerskab.htm.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Langballe
formand
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